
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

“Mobilo sakaru pakalpojumu sniegšana Rīgas valstspilsētas pašvaldībai” 

apspriedes protokols Nr.1 

Rīgā 

 

Sanāksme sākas 2025.gada 12.maijā plkst.15.00  

MS Teams         
 

Sanāksmes vadītājs: Rīgas valstspilsētas pašvaldības aģentūras “Rīgas digitālā 

aģentūra” (turpmāk – Aģentūra) ____________________ 

Sanāksmi 

protokolēja: 

 

Aģentūras _____________________________________ 

Sanāksmes 

dalībnieki: 

Piegādātāji: 

Aģentūras _____________________________________ 

SIA “Latvijas Mobilai Telefons”, SIA “BITE Latvija”, SIA 

“Tele2”. 

Darba kārtība:  

1. Iepazīstināšana ar plānoto iepirkumu. 

2. Diskusija par apspriežamajiem jautājumiem: 

2.1.Numura saglabāšanas pakalpojuma nākotnes iespējas ierīcēm un SIM kartes 

maiņas iespējas bez fiziskas nomaiņas; 

2.2.Piegādātāja nomaiņas risinājumi: 

2.2.1.SIM karšu maiņa ierīcēm (video iekārtas, luksofori u.c.): fiziska 

maiņa, pakalpojuma nodrošināšana, lai varētu nomainīt SIM 

kartes, izmaksas; 

2.2.2.liela apjoma galalietotāju skaitam: termiņi, kādos tas varētu notikt, 

konsultāciju sniegšana. 

2.3.Izmaksu segšana, kas ir saistītas ar piegādātāja nomaiņu. 

3. Jautājumu un atbilžu sesija. 

 

__________ informē par plānoto iepirkumu: mobilo sakaru pakalpojumu sniegšana 

Rīgas valstspilsētas pašvaldībai, plānoto iepirkuma specifikāciju: lietotāju skaitu, 

pieslēgumu skaitu ierīcēm un problemātiku par SIM karšu nomaiņu, jo tā ir iespējama 

tikai fiziski un to var veikt tikai noteikti piegādātāji. 

 

Aģentūras un piegādātāju pārstāvji apspriež jautājumus. Piegādātāju pārstāvji 

pauž šādu viedokli: 

1. Tuvākajā nākotnē SIM karšu nomaiņa bez fiziskas nomaiņas ir pieejama tikai ar 

QR koda palīdzību. Tas attiecas tikai uz mobilajiem telefoniem, praktiski katram 

jaunākam modelim ir jau šāda opcija. Par SIM kartēm citos objektos ir atkarīgs 

no ierīces vai var noskenēt QR kodu un vai var mainīt SIM karti bez fiziskas 

iejaukšanās. Varbūt vēlāk būs cits veids, kā elektroniski mainīt kārtas, bet tas arī 

būs tiešā veidā atkarīgs no iekārtām. Tuvāko astoņu gadu laikā nebūs tādas 

iespējas. Tā kā šis pagaidām ir tāds ilgtermiņa jautājums, bet noteikti ar 
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telefoniem būs krietni vieglāk, jau pēc četriem gadiem, kad būs iekārtas 

nomainījušās. 

2. Aptuveni 500 numuru gatavošana šobrīd ir dažu dienu jautājums, jārēķina cik ilgi 

aizņem konfigurācija un loģistika. Tad optimāli ir 1 mēnesis – 2 nedēļas 

sagatavojot SIM kartes un 2 nedēļas uzstādot telefonos.  

3. Pieredze, ka nomaiņu veic pasūtītājs un kad ir iespēja nomainīt, tad piegādātājs 

aktivizē karti. Ja Aģentūras  partneris veic nomaiņu, piegādātājs īsi pirms 

nomaiņas visu sagatavo, lai nekas neatslēdzas pirms nomaiņas. Aģentūra uzskata, 

ka izmaksas būtu jāuzņemas piegādātajam par saviem līdzekļiem. Tātad 

Aģentūrai šīs izmaksas būtu jāprecizē, un iepirkumā jānorāda, ka šīs izmaksas ir 

jāuzņemas pretendentam un cik lielas aptuveni tās ir. Ja uzstādīšanu drīkst veikt 

tikai Aģentūras sadarbības partneris, tad izmaksas būtu jāuzņemas Aģentūrai. 

 

Pasūtītāja un tā pārstāvju sniegtā informācija apspriedes laikā ir uzskatāma par plānotu 

un provizorisku, un attiecīgā informācija var būtiski mainīties, izstrādājot konkrētā 

iepirkuma dokumentāciju. Minētā informācija nerada juridiskas sekas (tiesības un 

pienākumus) pasūtītājam un ieinteresētajiem piegādātājiem. 

 

 

Apspriede slēgta plkst.15:47 

 

 

Vadītājs  ________                                                                                   

 

Protokolētāja                                                                                                     ________ 


